
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

26 Juni 2024 kl 17.30 hos Kjell och via Zoom 

 

 

Närvarande: Karin Wennström, Ann-Louise Abbestam, Caroline Prabert, Kjell 

Frunck, Martin Widin  

Förhinder: Tobias Brask, Gustaf Lindskog, Gunnar Ericsson, Lena Elisson 

Beslut och ”Att-göra-lista” i blått 

 

1. Öppnande – Då både ordföranden och vise ordföranden hade förhinder, 

ledde Caroline mötet och hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 
förklarade mötet öppnat.  

 
2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 

 

3. Föregående protokoll från 8 juni 2024 godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Karin Wennström samt 

Ann-Louise Abbestam, att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 

5. Sparkontot – Martin har nu sänt in ansökan till Skatteverket för att 
öppna ett konto på SBAB, för att sedan kunna föra över delar av vårt 

kapital dit för att få bättre ränta.  
 

6. Bänkar säsong -24 –  
Tobias talade med Ernst trädgårdsmöbler om de kan tänka sig sponsra 

köp av en bänk samt då också få sitt namn på den. De föreslog en 
dubbelbänk med bord emellan, men angående sponsring får Tobias 

återkomma då ägaren inte var tillgänglig. 

 
Kjell har ej ännu varit på återbruket i Laholm för att se om där finns 

något, då han inte varit på plats så länge. Återkommer vid nästa möte. 
 

Lena sände ett foto före mötet av en ny bänk kommunen satt nedanför 
Kungsbergsvägen. Ser snygg ut. 

 
 

 
 

 
 



7. Tångbryggan 

a. Varningskyltar till bryggorna. - Tobias har inhandlat skyltar och 
sätter upp dem på Tångbryggan och bryggan nedanför Malens 

havsbad. 
 

b. Träinläggen till bänkarna saknas också – Tobias felanmälde till 
kommunen den 12 februari. Ej ännu åtgärdat. 

 
c. Hålbräda att hänga handdukar genom vid mittstegen på 

bryggan – Gunnar har köpt material och sätter upp det nästa 
vecka. 

 

8. Hjärtstartare – Abbe har skrivit information om hjärtstartare, som hon 
läste upp för oss, som kan sändas ut till medlemmar samt läggas med i 

inbjudan till årsmötet. Tanken är att få boende i Malen att bidraga till 
hjärtstartaren, som kostar 12000 SEK, och då också få sitt namn på en 

plakett som sätts upp vid sidan om.  
 

9. Årsmötet –  
 Datum – 25 juli kl 18.30 i Kommunhuset. Karin har redan bokat 

salen.  
 Talare – Karin har frågat Jan Bernhardsson som gärna kommer och 

talar om förebyggande åtgärder inför framtida skyfall. Förhoppningsvis 
får han med sig någon från NSVA. 

 Inbjudan – Caroline kan nu skriva färdigt inbjudan och kopiera upp 
för distribution i postlådorna. 

 Tekniken på årsmötet – Tobias och Caroline går dit före de 

stänger, samma dag som årsmötet, för att se till att allt fungerar med 
våra presentationer och datorer. 

 Fika – När vi fått in anmälningarna beställer Karin fika. 
 Mandatperioderna – Abbe och Karin tackade ja till en förnyad 2-

årsperiod i styrelsen. Tobias, Gunnar och Lena frågas efter mötet, och 
övriga har ett år kvar på sina perioder. Caroline frågar Bo Ekelund 

och Per-Olov Sköld om de kan tänka sig stå kvar som 
revisor/suppleant, samt Gustaf frågar Peter Lindskog om detsamma. 

 Bokföringen – Martin har lämnat över bokföringen till revisorerna. 
 

10. Busskur vid Kungsbergsvägens hållplats – Abbe meddelade att de 
inte ännu tagit upp frågan på kommunstyrelsens möte, men det skulle 

enligt uppgift ske vid nästa. 
 

11. Skada på Malenportalen – Abbes man Kaj har nu satt dit delen som 

ramlat av portalens ena sida.  
 

12. Stationshuset – Vi har ännu inte sett att något ”Båstad” kommit upp på 
stationshuset. Kjell hör med Hans Paganus hur det går. 

 
13. Banvallen – Ingen röjning för bättre utsikt har ännu skett. Kjell hör efter 

när de tänker sig göra detta. 
 

 



14. Övriga frågor – En boende på Hallvägen har fått 1000 kr i böter för att 

ha stannat utanför sitt hus och släppt av en person. Det råder parkerings- 
samt stoppförbud på vägen på måndagar mellan 8-17. Regeln kom till när 

sopbilen kom den veckodagen, men så är inte fallet längre, så personen 
förstår ej varför regeln finns kvar. Han kontaktade Kjell och bad honom ta 

upp frågan med styrelsen. Vi tänker att det dessutom borde vara problem 
för Enehalls pensionat, då taxibilar inte kan släppa av gäster vid den tiden 

heller. Kjell undersöker om det finns fler platser i Malen med samma 
problem. Något att diskutera med kommunen.  

 
15. Nästa möte – Efter årsmötet. Datum bestäms senare.  

 

16. Avslutning – Ordföranden tackade alla, samt förklarade mötet avslutat. 
 

 

Båstad den 30 juni 2024 

 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Karin Wennström        Ann-Louise Abbestam  

 

 

 _______________________ 

 Caroline Prabert, ordförande för mötet 


